

Dagsorden

Skolebestyrelsesmøde 16. november kl. 19.00

Fremmøde: Mia, Britt, Dennis, Annemette, Lars, Line, Emil LN, SZM

DAGSORDEN

Afbud: ML, HP, KN, Christina

1.	Orienteringer <ul style="list-style-type: none">• motionsdag - samarbejde med Thyborøn Fritid / SZM• pr - diverse• forældremøder• dialog og aftalestyring (bilag 1)• møde med politisk udvalg (unge i front) /SZM• dialogmøde den 25.10 - evaluering• tilsyn med skolen (udleveres på mødet) - UDSAT• rengøring• mobiltelefoner <p><i>Mellemtrinsforældremøde - Kontaktforældre havde ønsket, at der var mere fokus på bedre sprogbrug i skolen. Positivt at det var skolebestyrelsen, der skulle fortælle om kontaktforældre.</i></p> <p><i>Mere fokus på hvad kontaktforældre gør - et idekatalog. Bruge forældrebidrag til kontaktforældremøde i foråret.</i></p> <p><i>God ide at man som bestyrelsesmedlem er med i en klasse, hvor man ikke selv har børn.</i></p> <p><i>Der bliver en "Unge i front uddannelse", som kører i valgfagsmodulerne. Projektet er støttet af midler fra Idrættens Fællesråd og er et projekt i samarbejde med DGI og Thyborøn Fritid.</i></p>
2.	Trivselsgruppe / LN <p><i>Fokus på sprogbrug</i></p>
3.	Legeplads / udearealer (oplæg om de hidtidige planer ved SZM) <p>Drøftelse af, hvordan vi skal anvende de tildelte midler til legepladsrenovering. Som tidligere meddelt er det endnu ikke besluttet om eller hvornår svømmesalen nedrives. Evt. beslutning.</p> <p><i>Der er givet tilbud fra Nikostine. Bestyrelsen ønsker ikke, at der kommer en arkitekt</i></p>

	<p><i>ind over, når beløbet fra kommunen ikke er større.</i></p> <p><i>Britt har fået en aftale med fem ergoterapeutstuderende, som vil kigge på vores legeplads og komme med forslag til en tegning - SZM vil være tovholder sammen med de ergoterapeutstuderende.</i></p> <p><i>Vi kontakter et andet firma for en ny plan (SZM undersøger, hvem vi har indkøbsaftaler med)</i></p> <p><i>Når vi har en plantegning, ønsker bestyrelsen at vise tegningerne til lokale firmaer om evt. sponsorater.</i></p> <p><i>Forventet tidsplan</i></p> <p><i>Vi afventer ergoterapeuternes plantegning i slutningen af januar.</i></p> <p><i>Februar evt indsamling - hvad gør vi?</i></p> <p><i>Maj/juni - start på legepladsen</i></p>
4.	<p>Styrelsesvedtægter (bilag 2)</p> <p>Familie- og kulturudvalget har besluttet at sende vedtægt for styrelsen af Lemvig kommunes skolevæsen i høring i skolebestyrelser. Høringssvar er tirsdag den 3. januar</p> <p><i>Der ønskes høring på styrelsesvedtægterne, hvor der kommenteres på ressourcemodellen i Bilag 2.</i></p>
5.	<p>Frivillighed</p> <p>Orientering om konkret tiltag på mellemtrinnet / Britt</p> <p>Derudover generel drøftelse af, hvor frivillige måske kunne hjælpe til, samt hvordan man kommer i kontakt med mennesker, der muligvis kunne have lyst til at prøve.</p> <p><i>Torsdagscafe for M-klasserne som bliver båret på frivillighed. Forældre åbner mellemtrinnet hver torsdag fra 14-16, hvor eleverne hygger sig sammen, og hvor der er to forældre til at holde øje med eleverne. Der bliver ikke arrangeret noget for eleverne, de skal blot hygge sig.</i></p> <p><i>Den generelle drøftelse af frivillighed udsættes!</i></p>
6.	<p>Evaluering af forsøg med nedsat timetal for elever (bilag 4) / LN</p> <p>Redegørelse for de føreløbige erfaringer med fx kollegiale observationer.</p> <p><i>Drøftet</i></p>
7.	<p>Samarbejde med Thyborøn Børnecenter (bilag 3) / SZM</p> <p>Efter ophør af rullende skolestart har det været nødvendigt at ændre på samarbejdsprocedurene. Vi har aftalt fremtidigt samarbejde som skitseret i bilaget. Drøftelse!</p> <p><i>Drøftet.</i></p>
8.	<p>Økonomiorientering / LN</p> <p>Drøftelse af om vi proaktivt skal henvende os angående ressourcer til 2017 / 2018.</p> <p><i>ML og Annemette sætter sig sammen og kigger på, hvorvidt der skal kommenteres på økonomien, om det skal være som et høringssvar til styrelsesvedtægterne eller et særskilt brev.</i></p>

9.	Evt. <i>Mia og Lars skal have en dato for deadline til årsberetning.</i>
Link:	